
Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy z dnia 24 lutego 2012r.

W posiedzeniu udział wzięli:

1 .Wilkowska Maria - przewodnicząca

2. Getka Janusz - członek

3. Kujawski Bogdan - członek 

4.Sobczak Józef - członek

5.Watorska-Parzydło Justyna- członek

6.Zaręba Edyta - członek 

W posiedzeniu udział wzięli:

Wójt Gminy -  Tadeusz Bulik, Dyrektor Przedszkola Samorządowego -  Marianna Sadowska, 

Główna księgowa ZOSP -  Mirosława Szczepańska, Skarbnik Gminy -  Agnieszka Adam, 

Radca prawny - Andrzej Popławski.

Otwarcia posiedzenia dokonała p. Maria Wilkowska, powitała zebranych i przedstawiła 

porządek posiedzenia.

1. Dalsze postępowanie Rady Gminy Dąbrówka w sprawie zaskarżonej uchwały Nr

VI/35/2011 z dnia 28 kwietnia 201 lr. w sprawie ustalenia opłat za świadczenia

udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez Gminę Dąbrówka.

2. Sprawy różne i wolne wnioski.

Ad. 1 Pani Wilkowska poinformowała zebranych o wyroku Wojewódzkiego Sądu

Administracyjnego w Warszawie z dnia 13.01.2012r. w przedmiocie ustalenia przez

przedszkole publiczne i uznania nieważności:

- § 4. Ust. 2

- § 4 ust. 3 liat. A i b

- § 4 ust. 4

- § 5 ust. 2

- § 7 ust. 1 

- § 9

Zaskarżonej uchwały Rady Gminy Dąbrówka.

Po przeprowadzonych rozmowach ustalono, aby Rada Gminy nie wnosiła skargi kasacyjnej 

do Naczelnego Sadu Administracyjnego jaka przysługuje w ciągu 30 dni od daty doręczenia
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orzeczenia z uzasadnieniem, lecz zastosuje się do wyroku Wojewódzkiego Sądu

Administracyjnego w Warszawie z dnia 13 stycznia 2012r. i we wszystkich uznanych przez 

sąd za nieważne paragrafach i punktach zaskarżonej uchwały wniesie zmiany zgodnie z 

wyrokiem sądu zawartym w uzasadnieniu.

Następnie p. Wójt poprosił, aby p. Mirosława Szczepańska przedstawiła kalkulację

finansową związaną z funkcjonowaniem Samorządowego Przedszkola w Dręszewie.

Wyliczenie finansowe po zbilansowaniu wydatków i dochodów wskazuje na deficyt w 

wysokości 24 tyś. zł miesięcznie ( są to dopłaty Urzędu Gminy do funkcjonowania 

przedszkola w Dręszewie).

W dalszej kolejności głos zabrała p.Marianna Sadowska -  Dyrektor Przedszkola

Samorządowego w Dręszewie i poinformowała o liczbie dzieci uczestniczących do 

przedszkola w różnych godzinach pracy placówki i płatnościach za określone godziny. 

Ponadto o mówiła paragrafy i ustępy uchwały Nr YI/35/2011 uznanych wyrokiem sądu za 
nieważne.

Zapoznano uczestników posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z poszczególnymi 

paragrafami i punktami, które w świetle wyroku sądu należy uznać za nieważne: § 4 ust. 2, § 

4 ust. 3 lit. a i b, § 4 ust. 4, § 5 ust. 2, § 7 ust. 1 i § 9.

Zaskarżona uchwała wymaga jasnych i precyzyjnych sformułowań i winna być zmieniona 

np.: wprowadzenie do sposobu obliczania miesięcznej opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu 

pojęcie „deklaracji rodzica” narusza zasadę ekwiwalentności świadczeń -  winno być 

zmienione.

Również § 7 zaskarżonej uchwały dotyczący opłaty za korzystanie z wyżywienia winien być 

doprecyzowany, kolejny § 9 zaskarżonej uchwały zawierający termin płatności jest 

nieuzasadnionym i ma charakter represyjny -  winien być skorygowany.

(Cała uchwała wymaga precyzyjnych sformułowań zgodnych z przepisami prawa i 

wskazanych w odpisie wyroku sądu z dnia 13.01.2012r.).

- Ustalono, że paragrafy i ustępu uznane za sąd za nieważne znajdą swoje odzwierciedlenie 

formułowaniu nowej uchwały która zostanie przygotowana na najbliższą sesję przez 

kompetentne osoby.

- Ponadto ustalono, że w paragrafie 4 ust. 1 ( w których sąd nie dostrzegł uchybień) zostanie 

zmieniona stawka dotycząca opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu w godzinach od 13.00 do 

17.00 z kwoty 1,80 zł za godzinę na 2,00 zł za godzinę oraz w tym samum, paragrafie ust.3 

(które sąd uznał za nieważne) po godzinie 17.00 obowiązywać będzie stawka 20 zł za godzinę 

pobytu dziecka w przedszkolu.

(Prowadzono również rozmowy na temat ewentualnych zmian w przyszłości dot. zarówno 

podniesienia płatności za pobyt dziecka w przedszkolu jak też zastosowanie różnego rodzaju 

ulg w uzasadnionych i udokumentowanych przypadkach).



Ad. 2 W sprawach różnych przewodnicząca komisji poprosiła aby na następne posiedzenie 

komisji oświaty, kultury i sportu udostępnione zostały zadania zaplanowane do realizacji w 

2012r. przez Gminne Centrum Kultury i Gminna Bibliotekę Publiczną oraz klub sportowy 

wraz z planem wydatków.

Na tym protokół zakończono-

Przewodnicząca Komisji 

Maria Wilkowska
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